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Op verzoek van

aangenomen bij het laatste VAO Jeugd

met wie jij net gesproken hebt stuuk ik je bijgaand de motie over jeugd en jongerenwerk die is10 2e

Nog een beetje info waar het over gaat

De onderbouwing van de claim die de VNG mede namens een aantal koepels van jeugd en jongerenorganisaties heeft ingediend
betreft twee elementen

1 Inkomstenderving
De inkomsten bestaan over het algemeen uit contribute deelnemers of toegangsbijdragen de verhuur van de

accommodatie horeca omzet inkomsten uit subsidies zoals waarderingssubsidie of projectsubsidie en acties om geld
te verdienen Doorde corona crisis en het niet kunnen uitvoeren van de activiteiten zoals in een normaal jaar zijn veel

van deze inkomsten weggevallen Gebouwen konden niet verhuurd worden er waren geen bezoekers of leden aanwezig

waardoor de horecaomzet wegviel en door de lock down konden geen financiele acties georganiseerd worden Het risico

bestaat daarnaast dat een deel van subsidies terugbetaald moeten worden omdatde activiteiten niet uitgevoerd
konden worden

2 Doorlopen vaste lasten

Veel jeugd en jongerenorganisaties hebben de beschikking over een eigen gebouw of eigen terrein al dan nietgehuurd
De kosten die hiermee samenhangen huur afschrijving gemeentelijke belastingen nutsvoorzieningen onderhoud

lopen ook bij het wegvallen van activiteiten gewoon door De uitgaven voor activiteiten zijn bij een aantal organisaties

lager maar in sommige gevallen zijn online activiteiten voor de leden georganiseerd Kosten voor het bestuurswerk en

de vrijwilligers zijn deels wel gemaakt Sommige organisaties hebben daarnaast een beheerder in dienst bv bij

kinderboerderijen of speeltuinen waarvan de salarissen doorlopen

De claim van de VNG en de koepels betreft een bedrag Daarvoor gaan ze uit van gederfde inkomsten en rekenen €

^^egemoetkoming per aanbieder

Over de reikwijdte en de onderbouwing van de claim zijn wij nog in gesprek met de VNG en de koepels zoals^^^^je al zei aan

detelefoon
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Ik begrijp dat jullie het eerst intern willen bespreken Tegelijkertijd is het vizier wel gericht op wel of niet betrekken bij
augustusbesluitvorming Dan moet snel gehandeld worden Als meer tijd nodig is om intern te bespreken kan ik mij ook

voorstellen dat we dit voor de najaarsnota na interne beraadslaging opnieuw bezien
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Hoi alien

nog even toe aan de mailwisseling ivm de afwezigheid vaj
O^egnjp vanBBJHSl dat jij wellicht al informatie hebt liggen waarE
igt
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nu naar vraagt gele arcering Wil jij kijken@

w

heeft aangegeven dat eerst nog interne besluitvorming nodig is of we het nodig vinden om dit in te dienen

bij de augustusbesluitvorming vinden wij de vraag om compensatie terecht en adviseren we minister en DG hier positief over
Hoe verhoudt dit zich tot jouw verzoek om voor 16 uur iets aan te leveren Loopt dit dan mee in interne besluitvorming

Vriendelijke groet
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De besluitvorming over de augustusbrief is inderdaad eind augustus in de MR plaatsvinden maar deze week zal worden afgerond
met RN Officiele deadline om onderwerpen aan te dragen bij ons was 29 juni Voor het onderdeel corona is de discussie met
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FIN bijna afgerond Als er vandaag voor 16 00u een toelichting kan worden aangeleverd kan dit mogelijk nog worden

meegenomen in gesprekken met FIN In deze fase van het proces kunnen we een poging doen om kleine zaken toe te voegen

voorgrote brokken is het echt te laat

Dus concreet hebben jullie vandaag voor 16 00u voor ons een korte toelichting waar dit over gaat wat zijn effecten van

corona op deze organisaties waarom compensate noodzakelijk is wat gebeurt er als we het niet doen en waarom is dit aan

VWS en niet aan bijv gemeenten of zou het logischer zijn om te verwijzen naar andere loketten van het rijk en over welk

bedrag het gaat enkel 2020 neem ik aan

Overigens meen ik mij te herinneren dat we deze casus in mei in de stuurgroep financiering bekostiging corona is besproken en

toen is geconcludeerd hier geen compensatie voorte willen Volgens mij was toen de reden dat vooral de commerciele

activiteiten van scouting zoals verhuur van ruimtes en andere zaken stil vielen En dat het om die reden niet logisch was om

hier vanuit VWS voor te compenseren Eventueel zouden de rijksregelingen soelaas moeten bieden In andere sectoren zoals

langdurige zorg worden de commerciele activiteiten ook niet gecompenseerd Ik ben benieuwd welke nieuwe inzichten er zijn
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Ik heb gisteren bzk gesproken Zij hadden s morgens regiegroep gehad en daarin is ook de claim notitie van de

vrijwilligersorganisaties besproken
^^

Er hebben vorige week vanuit ons ^^Sen Kl IfeQl wel gesprekken plaatsgevonden met de betreffende organisaties maar er is

bij ons nog geen interne besluitvorming geweest over dit thema vinden wij de vraag om compensatie terecht en adviseren we

minister en DG hier positief over
Interne besluitvorming is nodig om dit bij een positief besluit op te kunnen nemen in de augustus besluitvorming Dat wil zeggen
dat FEZ hiervoor een claim moet opnemen voor augustusbesluitvorming met Financien Dat is een voorwaarde om totafspraken
te kunnen komen want wij hebben het geld niet

Tijdpad is kort want eind augustus vrijdag 28 augustus is deze besluitvorming

Wat is er nodig om dit dossier nu intern verderte brengen
Een nota waarom vrijwilligersorganisaties compensatie nodig hebben Welke organisaties hiervoor in aanmerking komen en voor

wat gederfde inkomsten of compensatie vaste lasten Nota moet iam fez Dat kan nu al Hiervoor hoeven we niet te wachten

tot 17 augustus

kunnen jullie svp deze nota ter besluitvorming opstellen Qua financien kun ie dit afstemmen me®ltiI£2Ben

^JTis 17 augustus weer terug van vakantie Vanuit FEZ kun je
maar heeft nog verlof

graag

betrekken onze fez er10 {2e 10 2eof

van Bzk geinformeerd houden over stand van zaken |@minbzk nl@ 10| 2e10 2e 10 2»
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In aanvulling op de mail van^^
VNG brengt de claim berekening van het jeugd en jongerenwerk in in het BOFv

Er is discussie of dit voldoende is Onze lezing is dat zo n inbreng alleen geaccepteerd wordt wanneer de berekening zowel door

VNG als het vakdepartement onderschreven wordt en dat er ook dekking via de begroting van het vakdepartement of via FIN

voor geregeld is Kortom een complete afspraak zodat er enkel nog een krulletje onder gezet hoeft te worden

VNG beweert dat er geen dekking geregeld hoeft te zijn en daarom brengen ze dit in Prima wat ons betreft want niet

geschoten is altijd mis

Echter wij hebben 2 dingen heel duidelijk qemaakt in het gesprek
1 Er is geen dekking voor deze claim ^^Hnoemt dit ook al in zijn mail

2 Wij VWS onderschrijven de berekening niet Wij zijn hierover met elkaar in overleg maar hebben nog veel vragen De

berekening ziet bijv op gederfde inkomsten i p v op doorlopende vaste lasten zoals de TASO regeling t b v de

amateurs port
De wijze waarop je evt tegemoetkoming inricht bepaalt ook sterk welke kosten hiermee uiteindelijk gepaard gaan

Extra reden dat we de berekening nu niet kunnen onderschrijven is dat wanneer de claim in het BOFv wordt afgewezen de kans

groot is dat deze terug gestuurd wordt naar het vakdepartement
En wij hebben voorlopig nog geen enkele zekerheid of we vanuit VWS iiberhaupt gehoor willen geven aan het verzoek om

compensatie van deze sector Hier kan pas een besluit of richting opgevraagd worden wanneer Ernst en de minister terug zijn
van vakantie

Al deze punten hebben we ook duidelijk in het overleg benoemd En zijn dus geen verrassing voor VNG en de sector
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k hebben vandaag overleg gevoerd met

de mogelijkheid om scoutingverenigingen speeltuinen kinderboerderijen en vakantiekamporganisaties in aanmerking te laten

komen voor corona compensatie
Te dien einde zal VNG een notitie inbrengen in het volgende bestuurlijk overleg financiele verhoudingen BOFV tussen VNG BZK

en Financien op 17 augustus a s waarde corona compensatie voor gemeenten op de agenda staat VNG benoemt daar een

aantal sectoren waaronder ook deze jeugd en jongerenwerkorganisaties waarvoor zij van het Rijk geld willen om de sectoren

tegemoet te kunnen komen compenseren voor inkomstenderving en andere geleden financiele corona schade

Daar liggen berekeningen aan ten grondslag die door het vakdepartement als reeel worden ingeschat zie bijlage
VNG en de sector zijn er door Ronnie en mij nadrukkelijk op gewezen dat VWS geen dekking kan leveren voor de opgevoerde
schade Afhankelijk van de uitkomst van het BOFV zal bezien worden hoe eventuele toegekende claims of compensatiebedragen
worden verwerkt waarbij het onze voorkeur heeft dat dit door gemeenten danwel een fonds bijv Jantje Beton wordt

afgehandeld en niet zoals bij Sport via DUS I

Na 17 augustus zullen we verder overleggen met VNG en de sector Het bijgesloten factsheet zal nog op een aantal punten
worden bijgesteld om de onderbouwing duidelijker te maken

van de VNG en van Scouting Nederland over1Q 2e 10 2e
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